
Kritika ali obtožba?
Komunisti so razpravljali o delu občinske uprave

Na dvaindvajseti seji komiteja občin-
. ske konference ZKS Bežigrari je bila

osrcdnja točka dnevnega reda namenje-
na poročUu sekrctarja organizacije ZK
v upravi občinske skupščlne.

Sekretar osnovne organizaeije Ante
Pavič — osnovna organisacija je Mla
ustanovljena letos septembra — je podal
mnenje osnovne organizacije o pismu,
ki ga je Alojz Smolnikar, načelnik od-
delka za družbene službe, naslovil na
predsednika občinske skupšoine Karla
Kušarja. V pismn, dolgo je 14 tipkanih
strani, je po besedah Anteja Paviča več
konkretnih obtožb, ki se nanašajo na
konkretna dejanja in na konkretne ljudi.
Zato je bila osnovna nalogu osnovne or-
gani2acije, da do potankosti prevcri vse
navedbe, ki so po navedbi sekretarja
takšne, da bi zahtevale kazenski pregon,

Sekretar osnovne organizacije ZK v
ohfinski upravi Ante Pavič je zelo na-
tančno poročal o vseh navedltah pisina
in doslcdno vsc zaiiikal, vsaj vse kon-
kretne In dopustil možnost, da so bile
storjene nekatere napakc, vendar ne
takšne, da bl lahko povzročale tolikšno
slabost občinske uprave.

Clani knmiteja so imeli pomisleke že
proti pismu samemu, saj je očitno, da
je imel načelnik oddelka dovolj možno-
stl, da bi na vse napake opozarjal pred-

sednika in vse ostale sodelavce. Clani
komiteja in povabljeni gostje niso opo-
rekall uspešnega dela načelnika, vendar
se niso strinjali s pismom, ne načclno
ne konkretno.

Pismo pa je povzročilo razpravo o
občinski upravi nasploh. Clani koiniteja
so menili, da se za Bežigradom vsak dan
pojavlja toliko tekočib vprašanj, da bi
ihoralo biti delovno mesto predsednika
ali podpredsednika občinske skupščine
profesionalno. Zavzeli so se, da bi eno
ali drugo mesto čimprej zasedel profe-
sionalec in ne volonter, pri tem pa so
omenjali tudi morebitni odstop sedanje-
ga predsednika občinske skupščine. Od-
stop je ponudil predsednik občinske
skupščine sam.

Clani komiteja so se stiinjali s pred-
videnimi spretnembami v občinski upra-
vi. Vloga svetov naj bi postala večja, pa
tudi sicer naj bi občinska uprava poslo-
vala sodobneje, približno po takšnem si-
stemu, kakor že delajo občinske uprave
v drugih ljubl.janskih občinah.

Glede kadrovske politike za vodilna
mesta v občinski upravi so člani komi-
teja zavzeli stališče, da noben kandidat
ne more miino izvršnega odbora občin-
ske konference SZDL fn komiteja ob-
-činske konference ZKS.
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